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Sak 23/01 Orientering om tiltak knyttet til Regional plan for inkludering 

Vedtak: 
Hamarregionen IPR tar saken til orientering 

Behandling: 
Randi Sletnes fra Innlandet fylkeskommune orienterte om Regional plan for det inkluderende 
Innlandet. 
Det ligger ingen innsigelsesmyndighet i planen. 
Utenforskap, som er en stor utfordring i Innlandet, er sentralt i planen.  
 
Det inviteres til samarbeid mellom IFK og Hamarregionen for å få opp en satsing innen Ung 
Inkludering. 
 
Det oppleves som små satsinger når man skriver inn satsinger fra 100 000 til noen få hundre tusen. 
Styrking av noen prosjekter mot å spre seg alt for mye utover anbefales som en bedre vei å gå fra 
Hamarregionen. 
 
Det er frustrerende å se at Hamarregionen ikke er en del av alle satsinger, all den tid Hamarregionen 
også har sine utfordringer med sentralisering og liv i bygder og grender.  
 

Sak 23/02 Teamorganisering for bedre kontakt mellom fylke og region 

 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

 

Behandling: 

Administrasjonen i fylkeskommunen skal jobbe aktivt med å bedre samarbeidet mellom 
fylkesadministrasjonen og kommunene.  
Målet er å bedre kommunikasjon mellom fagfolk i fylkeskommunen og kommunene.  
 
Konseptet er under utarbeidelse og man håper å komme i gang med det ganske raskt. Dette skal ikke 
føre til mer arbeid for kommunene, men heller bedre og forenkle samarbeidet mellom 
administrasjonene i kommunene og fylkeskommunen. 
 

Sak 23/03 Orientering om aktuelle saker fra Innlandet fylkeskommune 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering 

Behandling: 

Per Gunnar Sveen orienterte om aktuelle saker fra Innlandet fylkeskommune. 
 
Innen næringsområdet har det vært en satsing innen Klynger og nettverk. Bioteknologi, Industri og 
IKT/Spill trekkes frem som viktige satsingsområder.  



 
NTP - Utvikle vedlikehold av eksisterende infrastruktur. Fokus på kollektiv herunder også mer gods på 
bane. Godspakke innlandet trekkes frem. Byvekstavtale for Mjøsbyen spilles inn.  
Samling rundt de viktige satsingene for hele Innlandet vil være viktige. 
 
Fylkeskommunedirektøren er bedt om å se på en sammenslåing av holdingselskaper for kraft. Her må 
kommuneavtalen med tidligere Hedmarkskommuner ivaretas.  
 
I og med at kollektiv transport i Hamarregionen skal ut på anbud i 2025 burde man allerede nå 
begynne å se på samarbeid mellom fylket og kommunene, for å se om det kan finnes nye og bedre 
metoder å få mer transport ut av pengene på.  
 
 

Sak 23/04 Innlandet Science Park 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 
Anette Mellbye fra Innlandet Science park orienterte om bakgrunnen for arbeidet med å etablere 
Science parker i Innlandet.  
Endring i næringslivet skjer raskere nå enn hva vi er vant til. Dette skyldes i stor grad IT utvikling. 
Seneste tilskudd er tilgang på kunstig intelligens representert ved ChatGPT. 
 
Science Park skal bidra til å styrke forutsetningene for økt verdiskaping i regionen.  
 
Det er viktig at man får gjennom reguleringen som er foreslått, slik at man får samlet innholdet av 
konseptet i samme bygg. Får man dette til og følger fremdriftsplanen skal man kunne flytte inn i 
2025. 
 

Sak 23/05 Regionalt kompetanseforum 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 
 
Ole Inge Gjerald orienterte om bakgrunnen for opprettelsen av Regionalt kompetanseforum. Dette 
er knyttet opp mot Karrieresenteret for Hamarregionen. 
 
Det er et stort behov for å få flere ut av utenforskap og inn i arbeidslivet. Det å få utdanning bidrar 
sterkt til dette. Hamarregionen trenger flere som kan jobbe innen bl.a helse og omsorgsyrker. Men 
også mange andre yrkesretninger har et stort behov for kvalifisert arbeidskraft. 
 
 
 
 

 



Sak 23/06 Orientering om det nye Interreg programmet og Samarbeidsavtale med Värmland 

Innstilling til vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 

Helmik Slora og Sebastian Blomli fra Innlandet fylkeskommune orienterte om muligheter 
kommunene har for å jobbe internasjonalt med oppgaver kommunene skal løse. Fylkeskommunen 
ønsker å jobbe tettere med Hamarregionen for man skal få opp prosjekter enten innen Iterreg eller 
EUs rammeprogram.  
Det understrekes at det er viktig for fylkeskommunen å bidra til at kommunene tar del av de 
mulighetene som finnes innen internasjonale prosjekter.  
 
Det er ønskelig at det gjøres en jobb fra kommunene frem til 13. april for å avdekke hvilke områder vi 
ønsker å satse på for å få opp internasjonale prosjekter.  
 
Det er ønskelig at Svein Frydenlund samarbeider med administrasjonene i alle kommunene for å 
finne temaer for mulige internasjonale prosjekter.  
 
Møtet i Hamarregionen IPR som var satt opp 11. april flyttes til 13. april for at Internasjonalt arbeid 
skal kunne settes tydelig på dagsorden i dette møtet. 
 
Sak 23/07 Innlandsporteføljen 

Vedtak: 

Saken ble ikke gjennomgått i møtet. 

Behandling: 

Saken ble ikke tatt opp i møtet. Presentasjonen som skulle vært holdt vil ligge vedlagt Protokollen. 

Arbeidsutvalget ser på muligheten for å sette temaet på dagsorden ved en senere anledning. 

 
 

Sak 23/08 Regional ungdomssatsing – bedre transporttilbud 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR stiller seg bak den fremlagte prosjektideen og en felles regional søknad fra 

Hamarregionen.   

Behandling: 

Ingeborg Nordlund, fra Ringsaker kommune, orienterte om bakgrunnen for en felles regional 
ungdomssatsing.  
Ungdomsråd er involvert i utformingen av et potensielt prosjekt, som skal se på transport som 
barrierer for deltakelse på sosiale arenaer.  
 
Hamarregionen IPR mener dette er et viktig prosjekt for inkludering av ungdom i Hamarregionen.  
 
 



 

Sak 23/09 Gatelaget 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering 

Behandling: 

Kai Kristiansen fra HamKam orienterte om Gatelaget. 

Gatelaget er et tilbud for personer som har utfordringer med rusmidler. Målsettingen er å produsere 
rusfrie timer for flest mulig, og gjennom dette få rusmisbrukere tilbake i skole og jobb.  

 
 
Sak 23/10 Eventuelt 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar sakene til orientering 

  



 


